
Genarps Byalag 

Närvarande:  

Arne Olsson, Bo Påhlsson, Kent Nilsson, Kent Petersson, Niklas Hovander, Stig Ekberg, 

Meta Gerle (Medborgarkontoret) 

Info Solhem 

Arne har försökt få tag i Seth Pettersson som är vård- och omsorgschef, men inte lyckats. Han 

har även försökt bjuda in Marie Sjöström som är verksamhetschef för område Öster. Hon 

kunde tänka sig att komma ut på ett möte, men ej på kvällstid. Byalaget avvaktar till efter jul 

sen kan kanske ett möte på dagtid anordnas. 

Återvinningsstationen 

Meta berättade att renhållningsstyrelsen kommer att ta upp frågan igen på mötet 8 december. 

Just nu håller renhållningsverket på att kostnadsutreda vad en ny central i Dalby skulle kosta 

och vad det skulle kosta att behålla Genarps ÅVC och/eller Vebröds ÅVC. Meta kommer att 

meddela när utredningen är klar. 

Brandkåren 

Tio kommuner, däribland Lund, vill gå ihop i ett räddningsförbund. Förändringen kan komma 

att ske snabbt. Redan till 1 april är det tänkt att förbundet ska dra i gång. Arne har varit på ett 

MBL-möte med brandkåren men ingen kan säga varför förbundet ska vara bra. Lennart Prytz 

och Christine Jönsson menar att det finns administrativa vinster att göra. Förbundet innebär 

inget direkt hot mot Genarps station, men på sikt kan det komma nerdragningar.  

Brandkåren har inte kvar längre kvar ”katastrof-släpen” med filtar, bårar mm. Den finns nu på 

Räddningsskolan i Revinge. 

Skyltsöndagen 

Skyltsöndagen håller på mellan 14.00 – 19.00. Kent Petersson gör upp schema med tider.  

Meta berättade att det hade varit diskussion om hur mycket julskyltningen får kosta på det 

senaste mötet. Banken tycker att det har blivit lite för självklart att de ska sponsra så mycket. 

Övrigt 

Meta ska kolla om byalaget kan få använda genarp.se som kommunen ”äger” 

Stig ska ta med och visa OH-bilder om historien kring Genarp. 

Vid pennan 

Meta Gerle 

 


